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Abstract (en)
[origin: WO2016206986A1] The invention relates to a portable painting system (1) for painting work in the interior of an aircraft, comprising the
following parts: a) a compressor (2), b) a fine manometer (3), c) a hose (4), d) an exchangeable paint bottle (5), e) a painting gun (6), wherein a
battery (7) is connected to the compressor (2), which battery provides the energy for the compressor (2), the painting gun (6) has a receptacle (8)
for the exchangeable paint bottle (5), the receptacle (8) for the paint bottle (5) is designed to be suitable for the paint bottle (5), the fine manometer
(3) is arranged between the compressor (2) and the hose (4), the painting gun (6) is arranged at the end of the hose (4) that faces away from the
compressor (2), the paint bottle (5) contains at least one ball (9), and a filter (10) is arranged between the receptacle (8) for the paint bottle (5) and
the paint bottle (5).

Abstract (de)
Tragbares Lackiersystem (1) für Lackierarbeiten im Inneren eines Flugzeuges, das folgende Teile umfasst: a) einen Kompressor (2), b) ein
Feinmanometer (3), c) einen Schlauch (4), d) ein austauschbares Lackfläschchen (5), e) eine Lackierpistole (6), wobei ein Akkumulator (7) mit dem
Kompressor (2) verbunden ist, der die Energie für den Kompressor (2) bereitstellt, die Lackierpistole (6) eine Aufnahme (8) für das austauschbare
Lackfläschchen (5) aufweist, die Aufnahme (8) für das Lackfläschchen (5) passend für das Lackfläschchen (5) ausgebildet ist, das Feinmanometer
(3) zwischen Kompressor (2) und dem Schlauch (4) angeordnet ist, die Lackierpistole (6) an dem Ende des Schlauches (4) angeordnet ist, das
dem Kompressor (2) abgewandt ist, das Lackfläschchen (5) zumindest eine Kugel (9) enthält und ein Filter (10) zwischen der Aufnahme (8) für das
Lackfläschchen (5) und dem Lackfläschchen (5) angeordnet ist.
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